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Abstract (en)
1. A wheeled container, made in particular of plastics material, comprising a trough (1) mounted on castors (2) and a cover (3) mounted so as
to pivot in relation to the trough by means of lateral arms (6) rigidly connected to the cover and each articulated at one end (7) to a shaft rigidly
connected to a side wall of the trough, springs being arranged between the lateral arms of the cover and the trough so as to allow the cover to re-
assume its closed position, characterised in that on each of the lateral surfaces (8) of the cover (3) it comprises at least one grip recess (9; 19a, 19b;
29; 39a, 39b; 49a, 49b; 59a, 59b) formed in the wall (8) of the cover in the vicinity of the rear end edge of the latter.

Abstract (fr)
Bac roulant, en particulier en matière plastique, comportant une cuve montée sur roulettes et un couvercle monté pivotant par rapport à la cuve
grâce à des bras latéraux solidaires du couvercle et articulés chacun par une extremité sur un axe solidaire d'une paroi latérale de la cuve, des
ressorts étant disposés entre les bras latéraux du couvercle et la cuve de manière à permettre un retour du couvercle en position de fermeture. Il
comprend sur chacune des faces latérales (8) du couvercle (3) au moins un évidement de préhension (7) réalisé dans la paroi (8) du couvercle au
voisinage du bord d'extrémité arrière de celui-ci.
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